
  

 

 

 

 

Datum:  2 februari 2023 

Betreft:  Schriftelijke vragen: Hengelose bijdrage IJsbaan Enschede 

 

Geachte College, 

In het artikel van 1Twente van 1 februari, 2023 konden we lezen dat negen Twentse gemeentes, 

waaronder Hengelo, de IJsbaan in Enschede financieel te hulp schieten.  

In dit artikel lazen we dat het voor Hengelo om een bedrag van 1 euro per inwoner gaat.  

Link artikel: https://www.1twente.nl/artikel/2262835/negen-twentse-gemeenten-schieten-te-hulp-

ijsbaan-in-enschede-voor-minstens-een-jaar-gered 

VVD Hengelo en PvdA Hengelo stellen na aanleiding van deze ontwikkelingen de volgende vragen: 

1. In het artikel kunnen we lezen dat het bedrag van 1 euro per Hengelose inwoner al is 

toegezegd, klopt dit?  

2. Wat is de rol van de Raad hier nog in?  

3. In het artikel staat dat de bijdrage verwacht kan worden van Twentse gemeentes omdat de 

IJsbaan een regio topsport locatie is. Welke bijdrage gaat de gemeente Enschede doen of doet 

de gemeente Enschede aan Hengelose topsport locaties, namelijk het FBK stadion en 

Twentebad?  

4. Is het college het met ons eens dat er een regionale discussie gevoerd moet worden over 

topsport locaties en financiering in de regio?  

 

Met vriendelijke groet, 

Ruth Hekman   Vincent ten Voorde 

VVD Hengelo   PvdA Hengelo 


